
Culture et événements / Culture and events

[Place des artistes](#)

• Le Service Universel Culture vous offre la possibilité de partager tout au long de l'année vos créations artistiques (photos, vidéos, musique...).

[Place des artistes](#)

All year round, the SUC (University Cultural Service) gives you the opportunity to share your artistic creations (photos, videos, music, etc.).

[Crous Clermont Auvergne - Service culturel](#)

• Soutien aux initiatives étudiantes Culture Actions

• Organisation de concours de création et d'actions culturelles

[Crous Clermont Auvergne - Cultural Service](#)

- Support for 'Culture-ActionS' student initiatives
- Artistic competitions and cultural initiatives organised

[ESN Worldtop](#)

• Accueil et inclusion des étudiants internationaux. Organisation d'événements de cohésion.

[WorldTop ESN](#)

Welcome and integration of international students. Events organised to bring students together

[Direction des Relations Internationales et de la Francophonie - UCA](#)

• Organisation d'événements de cohésion.

[DRIF \(Department of International Relations and the French-Speaking World\) - UCA](#)

Organisation of events to bring students together.

[Bibliothèques et médiathèques - Clermont Auvergne Métropole](#)

* L'inscription aux

bibliothèques

et médiathèques de la Métropole est gratuite pour les étudiants et apprentis et inclut tous les accès numériques : presse en ligne, livres numériques, musique, auto-formation, cinéma, etc. Elle s'effectue à l'accueil de chacune des bibliothèques du réseau.

[Libraries - Clermont Auvergne Métropole](#)

Membership of the Métropole's libraries, which include multimedia libraries, is free for students and apprentices and includes access to all digital resources: online press, e-books, music, self-study resources, cinema, etc. You can join at the receptions of any of the libraries in the network.